
Wtocfawek, 02.03.702Lr.

Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wtoctawek

Pon

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloctawek

Szanowny Panie Prezydenci

W imieniu mieszkaric6w Wfoctawka zwracam siq z uprzejmq proSbq o wydanie
dyspozycji odpowiednim stu2bom komunalnym by zechciaiy dokonai naprawy o6wietlenia
na ulicy Kili6skiego.

Czq56 ulicy jest nieoSwietlona z powodu niefunkcjonujqcych lamp.

Z powa2aniem


